



FEB. 8-9 2025

REGISTRATION FROM DECEMBER 7 AT 8PM TO JANUARY 8, 2025, AT 5PM

Exceptional \$20,000 Prize Money

+
International
Athletes
invited*

★ AMERICA ★

- Siméon Martin
- Sid Naresh

★ EUROPE ★

- Agnès Le Lannic
- Dominika Wiltšchková
- Grigory Vlasov
- Romain Lorentz
- Maxime Antoine Michard

★ AFRICA ★

- El-Sayed Lashin
- Kokou Dodji Fanny

25 Years Club Réflexe



LAVAL OPEN



INTERNATIONAL

2025



Registration before
December 19, 2025,
one FREE SWEATER



COLLÈGE LETENDRE
1000 boulevard de l'avenir,
Laval, QC, CANADA H7N 6J6

PLAY UP TO 2 BLOCKS PER DAY (MORNING AND AFTERNOON), SUBJECT TO AVAILABILITY!

Saturday

	CATEGORY	FEES	MAX. PLAYER	PRIZES (\$)			
				1 ST	2 ND	3 RD	4 TH
BLOCK 1 : 9AM	A. U 300	50	16	100	50	-	-
	B. U 900	50	16	100	50	-	-
	C. U 1500	50	32	100	50	-	-
	D. U 2800	60	32	700	400	100	100
	E. WOMEN	70	16*	1250	750	400	200
BLOCK 2 : 2:30PM	F. U 400	50	16	100	50	-	-
	G. U 800	50	32	100	50	-	-
	H. U 1200	50	32	100	50	-	-
	I. OPEN	80	32*	2,500	1,500	1,000	600

Sunday

	CATEGORY	FEES	MAX. PLAYER	PRIZES (\$)			
				1 ST	2 ND	3 RD	4 TH
BLOCK 3 : 9AM	J. U 500	50	16	100	50	-	-
	K. U13 Boys	50	16	100	50	-	-
	L. U16 Girls	50	16	200	100	50	50
	M. U17 Boys	50	16	200	100	50	50
	N. 40 +	50	32	300	150	75	75
	O. U 3100	60	16*	700	400	250	150
BLOCK 4 : 2:30PM	P. U11	50	16	100	50	-	-
	Q. U13 Girls	50	16	100	50	-	-
	R. U15 Boys	50	16	200	100	50	50
	S. U19 Girls	60	16	500	300	150	150
	T. U19 Boys	70	32	700	400	200	200
	U. 20 +	80	16*	1,500	800	500	300

* The spots will be assigned based on selection from the best Canadian rankings (registration with a waiting list)
FINAL SELECTION ON JANUARY 8, 2025



FTQ membership required
PAYMENT: credit card on AMILIA
Information : clubreflexe@gmail.com

NOTE :

- RATING CATEGORIES: BASED ON THE DECEMBER 2024 RATING.
- AGE CATEGORIES: BASED ON THE YEAR 2025.



FEB. 8-9 2025

LIMITED SPOTS AVAILABLE!

CONDITIONS

1. COMPÉTITION SITE

- Collège Letendre, 1000 boulevard de l'avenir Laval Québec, Canada, H7N 6J6.
- Access from the rear, with free rear parking, entrance at door 14.
- 28 tables set up across 2 double gyms. Control table on the 2nd floor.

2. DINING

- Get 10% off at Poulet Rouge in the Montmorency area by mentioning CLUB RÉFLEXE.
- Several restaurants and a grocery store are available around the college.

3. HÉBERGEMENT

- A preferential rate has been negotiated with the Marriott Courtyard hotel, 500 rue Paiement, Laval, QC H7N 0H6, located 300m walking distance from the competition site, 100m from the metro, with several restaurants nearby. (valid until January 13)
- When booking, mention **LAVAL OPEN** to receive a special rate of \$189 + applicable taxes per night (equivalent to a \$60 discount per night).

Please note:

- The reserved hotel room can be for single or double occupancy. An additional fee of \$20/day per additional person applies (maximum of 4 people per room).
- The room will come with either a King bed or 2 Queen beds, and internet access is free.
- Breakfast and parking are not included.



**SCAN TO BOOK YOUR ROOM
OR CALL 4450-506-1936**



**25 Years
Club Réflexe**

INFORMATION clubreflexe@gmail.com



**STARTING DECEMBER 7 TO 8:00PM
ENDS JANUARY 8, 2025 5:00PM
SCAN TO REGISTER**

REGISTRATION

1. REGISTRATION

- Register online via the AMILIA platform of Club Réflexe, by credit card or cash payment on-site.
- Maximum of one block in the morning and one block in the afternoon per day.

2. FREE LAVAL OPEN 2025 SHIRT

- For any registration before December 19, 2024, you will receive a free shirt, provided on February 8, 2025.
- Size to be specified during registration.

3. FTTQ AFFILIATION NOT INCLUDED

Membership with the Quebec Table Tennis Federation (FTTQ) is mandatory. You can complete your registration online at www.tennisdetable.ca before February 8, 2025.

4. IMAGE RIGHTS

By registering, you agree that your images may be used for promotional and non-commercial purposes related to the competition or the club.

COMPETITION

1. CATEGORIES

- Maximum of 16 or 32 players per category. If exceeded, a waitlist will be created in case of cancellations.
- Depending on registration numbers, the organizing committee reserves the right to adjust the maximum number of players per category.
- For the Women, Open, U 3100 and 20+ categories, spots will be assigned based on the best Canadian rankings, with a waiting list. **FINAL SELECTION ON JANUARY 8, 2025.**
- Rating Categories: Based on the December 2024 rating.
- Age Categories: Based on the year 2025.
- Groups of 4 players.
- The top two players qualify for the final single-elimination bracket, with trophies awarded to the top four positions.
- Exceptions include the OPEN, WOMEN'S, U3100, and 20+ categories, where a match will determine 3rd place, but no trophy will be awarded for 4th place.
- All matches will be played as best of 5 sets.

2. HORAIRES

- Block 1 (Saturday) and Block 3 (Sunday) start at 9:00 AM and finish between 1:45 PM and 2:15 PM, depending on the number of players.
- Block 2 (Saturday) and Block 4 (Sunday) start at 2:30 PM and finish between 7:15 PM and 8:00 PM, depending on the number of players.

3. PRIZES

- Cash prizes according to each category (see table).
- A trophy will be awarded to the top 4 places in each category, along with cash prizes, except for the MEN, WOMEN, U3100, and 20+ categories, where only the top 3 places will receive a trophy.

4. REFEREEING

- Head referee: Denis Vigeant and an assistant for the second gymnasium.
- No official scorer for points tracking.



8 - 9 FÉV. 2025

INSCRIPTION DU 7 DÉCEMBRE 20H
AU 8 JANVIER 2025 12H

Exceptionnel 20,000\$ de bourse

+
des athlètes
internationaux
invités*

25 ans
Club Réflexe



LAVAL OPEN



INTERNATIONAL

2025

★ AMÉRIQUE ★

- Siméon Martin
- Sid Naresh

★ EUROPE ★

- Agnès Le Lannic
- Dominika Wiltšchková
- Grigory Vlasov
- Romain Lorentz
- Maxime Antoine Michard

★ AFRIQUE ★

- El-Sayed Lashin
- Kokou Dodji Fanny

Inscription avant le
19 décembre 2025,
recevez un CHANDAIL

COLLÈGE LETENDRE
1000 boulevard de l'avenir,
Laval, QC, CANADA H7N 6J6

JOUEZ JUSQU'À 2 BLOCS PAR JOUR (MATIN ET APRÈS-MIDI), SELON LES PLACES DISPONIBLES!

Samedi

	CATÉGORIE	COÛT	MAX. JOUEUR	BOURSES (\$)			
				1 ^{ER}	2 ^E	3 ^E	4 ^E
BLOC 1 : 9H	A. U 300	50	16	100	50	-	-
	B. U 900	50	16	100	50	-	-
	C. U 1500	50	32	100	50	-	-
	D. U 2800	60	32	700	400	100	100
	E. FEMMES	70	16*	1,250	750	400	200
BLOC 2 : 14H30	F. U 400	50	16	100	50	-	-
	G. U 800	50	32	100	50	-	-
	H. U 1200	50	32	100	50	-	-
	I. OUVERT	80	32*	2,500	1,500	1,000	600

Dimanche

	CATÉGORIE	COÛT	MAX. JOUEUR	BOURSES (\$)			
				1 ^{ER}	2 ^E	3 ^E	4 ^E
BLOC 3 : 9H	J. U 500	50	16	100	50	-	-
	K. U13 Gars	50	16	100	50	-	-
	L. U16 Filles	50	16	200	100	50	50
	M. U17 Gars	50	16	200	100	50	50
	N. 40 +	50	32	300	150	75	75
	O. U 3100	60	16*	700	400	250	150
BLOC 4 : 14H30	P. U11	50	16	100	50	-	-
	Q. U13 Filles	50	16	100	50	-	-
	R. U15 Gars	50	16	200	100	50	50
	S. U19 Filles	60	16	500	300	150	150
	T. U19 Gars	70	32	700	400	200	200
	U. 20 +	80	16*	1,500	800	500	300

* Places attribuées sur sélection à partir des meilleurs classements canadiens (inscription avec une liste d'attente)
SÉLECTION FINALE LE 8 JANVIER 2025



Affiliation FTTQ obligatoire

PAIEMENT : carte de crédit sur AMILIA

Information : clubreflexe@gmail.com

À NOTER :

- CATÉGORIES À COTE : BASÉES SUR LA COTE DE DÉCEMBRE 2024
- CATÉGORIES D'ÂGE : BASÉES SUR L'ANNÉE 2025



8 - 9 FÉV. 2025

PLACES LIMITÉES!



À PARTIR DU 7 DÉCEMBRE À 20H
TERMINE LE 8 JANVIER 2025 À 17H
SCANNEZ POUR VOUS INSCRIRE

CONDITIONS

1. SITE DE COMPÉTITION

- Collège Letendre, 1000 boulevard de l'avenir Laval Québec, Canada, H7N 6J6.
- Accès par l'arrière, avec un stationnement gratuit, porte 14.
- 28 tables réparties dans 2 gymnases doubles. Table de contrôle au 2e étage.

2. RESTAURATION

- Obtenez 10% de rabais au Poulet Rouge de l'espace Montmorency en mentionnant **CLUB RÉFLEXE**.
- Plusieurs restaurants et une épicerie autour du collège.

3. HÉBERGEMENT

- Un tarif préférentiel a été négocié avec l'hôtel Marriott Courtyard, 500 rue Paiement Laval, QC H7N 0H6, à 300m à pied du site de compétition, 100m du métro, avec plusieurs restaurants aux alentours. (valable jusqu'au 13 janvier)
- Lors de la réservation mentionnez **LAVAL OPEN** et vous aurez un prix spécial de 189\$ + taxes applicables/nuit (équivalent à 60\$ de rabais par nuit).

À noter que :

- La chambre d'hôtel réservée pourra être en occupation simple ou double. Des frais de 20\$/jour pour chaque personne additionnelle sont applicables (maximum 4 personnes par chambre)
- La chambre comprend un lit King ou 2 lits Queen; (Wifi gratuit).
- Les petits déjeuners et le stationnement non inclus.



SCANNEZ POUR RÉSERVER VOTRE CHAMBRE
OU TÉLÉPHONEZ AU 450-506-1936



25 ans
Club Réflexe

INFORMATION clubreflexe@gmail.com

INSCRIPTION

1. INSCRIPTION

- Inscription en ligne sur la plateforme AMILIA du Club Réflexe, par carte de crédit.
- Maximum d'un bloc le matin et une bloc l'après midi par jour.

2. CHANDAIL LAVAL OPEN 2025 GRATUIT

- Pour toute inscription avant le 19 décembre 2024, vous aurez un chandail gratuit, remis le 8 février 2025.
- Taille à spécifier lors de l'inscription.

3. AFFILIATION FTTO NON INCLUS

L'adhésion à la Fédération de tennis de table du Québec (FTTO) est obligatoire. Vous pouvez compléter votre inscription en ligne sur le site www.tennisdetable.ca avant le 8 février 2025.

4. DROITS À L'IMAGE

En vous inscrivant, vous acceptez que vos images soient utilisées à des fins promotionnelles et non commerciales liées à la compétition ou au club.

COMPÉTITION

1. CATÉGORIES

- 16 ou 32 joueurs maximum par catégories.
- Au delà, il y aura une liste d'attente en cas d'annulation.
- Selon le nombre d'inscriptions le comité organisateur se garde le droit de changer le nombre maximal de joueur par catégorie.
- Pour les catégories Femmes, Ouvert, U 3100 et 20+, les places seront attribuées à partir des meilleurs classements canadiens, avec une liste d'attente.
- SÉLECTION FINALE LE 8 JANVIER 2025
- CATÉGORIES à Cote : Basées sur la cote de décembre 2024
- Catégories d'âge : BASÉES SUR L'ANNÉE 2025
- Groupe de 4 joueurs
- Les 2 premiers se qualifient pour le tableau final à élimination directe, avec des trophées pour les 4 premières place.
- À l'exception des catégories OUVERT, FEMMES, U 3100 et 20+, où la 3e position se jouera et la 4e place sera sans trophée.
- Toutes les parties se dérouleront au meilleur des 5 manches.

2. HORAIRES

- Le bloc 1 (samedi) et 3 (dimanche) débutent à 9h et se terminent entre 13h45 et 14h15 selon le nombre de joueurs.
- Le bloc 2 (samedi) et 4 (dimanche) débutent à 14h30 et se terminent entre 19h15 et 20h selon le nombre de joueurs.

3. RÉCOMPENSES

- Bourses selon chaque catégorie (voir tableau)
- Un trophée pour les 4 premières places pour toutes les catégories en plus des bourses, à l'exception des catégories OUVERT, FEMMES, U 3100 et 20+ où seules les 3 premières places auront un trophée.

4. ARBITRAGE

- Juge arbitre : Denis Vigeant et un assitant pour le 2e gymnase.
- Pas d'arbitre officiel pour le pointage.